
MR vergadering 12-9-2022 (fysiek) 
  

Aanwezig: Manon Peeters (voorzitter), Reny Hermens (secretaris/tijdbewaker), Yvonne Kuijpers, 

Carlijn Draibas (notulist), Ilse Gruithuijzen, Arabella Ganzeman, Mirthe Roelofs 

Afwezig: Warda Boutaibi 

Toehoorder: Thijs Knaapen 

Opening 

De vergadering wordt geopend om 19.37 

 

Medelingen: 

- Mirthe wordt welkom geheten bij de MR.  De verdeling is nu 3 ouders en 3 leerkrachten. 

Indien er meer ouders aansluiten bij de MR, wordt er nog een leerkracht bij gezocht. 

- Thijs Knaapen komt vandaag meekijken om te kijken of de MR iets is voor hem. 

- In het kader van kansengelijkheid: naschoolse sport wordt vanuit school aangeboden. 

Bij de startgesprekken wordt ook geïnventariseerd welke kinderen bij een vereniging zitten en 

wie een subsidie kan/wil aanvragen. 

- Manon tekent voor goedkeuring van de schoolgids. 

- De GMR heeft een tabblad in teams waar nieuws te vinden is voor de MR-leden. 

 

NPO: 

Arabella geeft een toelichting op de evaluatie van de inzet van de NPO gelden. De aandachtspunten 

worden toegelicht en er wordt ingegaan op de vragen die er vanuit de MR komen. 

Arabella vraagt aan Deborah of zij een toelichting op de analyse van de schoolresultaten kan geven, 

en zij pakt de normering daarin mee. 

Er is een digitale methode aangeschaft waarmee de bovenbouw (groep 5t/m 8) een lesmethode 

volgens projectmatig werken gaat volgen. De wens is om dit over de hele school uit te gaan rollen in 

de toekomst. 

Elke vergadering zal Laura een update geven van haar directie-opdracht waarin ze onderzoekt of en 

hoe heterogene groepen aansluiten bij de visie van de school. 

Tevens wordt de begroting van dit schooljaar besproken. 

In januari zal Manon navraag doen bij Salto en/of de GMR betreft de inzet van de 3%. 

 

WMK (werken met kwaliteit) vragenlijst maken (zie bijlage voor oude vragenlijst, dit is vooraf 

bekeken)  

De vragen worden doorgenomen en er worden vragen toegevoegd en weggehaald. 

Manon laat haar partner naar de vragen kijken zodat hij de vraagstelling kan controleren. Hij is 

gewend om vragenlijsten op te stellen. 

 

Samenvatting afgelopen jaar 

Er wordt een samenvatting gemaakt van de werkzaamheden en prestaties van de MR van het 

afgelopen jaar en voor de toekomst. 



 

Rondvraag 

Hoe staat het met het plan voor de coronamaatregelen? Er ligt een noodplan gebaseerd op het plan 

van voorgaand jaar. De nodige formulieren zijn reeds meegegeven aan de kinderen (uitleen 

Chromebook). Er moet nog een geüpdatete versie vanuit Salto komen. 

 

Sluiting 

De vergadering wordt gesloten om 21.20 


